

一、家庭

- 1.为着父母可以在这一个跨年的期间可以带领家庭献上感恩祷告。也祷告父母也可以教导孩子们如何在新的一年有很好的规划，思考如何在生活各层面来荣神益人。
- 2.祷告孩子们将在下星期预备开学祷告，让他们可以预备好心情回到学校去上课，并有聪明智慧预备面对回到学校的课业及考试。

二、教会

- 1.为着需要搬迁的牧者祷告，让他们有足够的精神体力来安顿和打理牧师屋，也能够尽快安顿了并投入在新的教会事工里面。也为着有些牧者家庭需要安排子女的转校和安顿，小孩子对环境的适应祷告。
- 2.为着各教会的执事领袖们与牧者们的配搭祷告，让他们可以同心合一的带领者教会成长。祷告教会领袖“不单顾自己的事”，反之可以彼此帮助，互相担当彼此遇到的难题，携手合一匠人完完全全的引到神面前。

三、国家

- 1.为着峇冬加里土崩事件造成的 31 人死亡向神祷告，亲自安慰死者的家属，并让他们可以坚强度过经历这悲伤的时刻。为着搜救队员的努力，终于结束了搜救活动感恩。
- 2.为着砂拉越所拥有的宗教自由感恩。在这圣诞期间，因着宗教的自由，非基督徒也与基督徒分享圣诞佳节的喜悦，显出砂拉越政府目前对宗教自由的保障。祷告砂拉越政府可以持续保障宗教的自由，多元种族可以团结一致。

四、世界

- 1.美国：威力强大的冬季风暴席卷美国各地，如今（26 日）已造成至少 24 人死亡，预计还会有更多人将丧命。求神纪念并眷顾美国，也让有关当局有智慧帮助面对冬季风暴的家庭，可以挺过这个难关。
- 2.中国：中国政府在放宽防疫后疫情飙升，持续激增，中国多地血库也告急。中国多个省市卫生当局也预料新一轮的疫情高峰将在 12 月底或 1 月来到。春节的来到造成的人口流动也将造成疫情会持续飙升。求神怜悯并带领中国当局有智慧制定适当的措施，尽可能的减低感染率。

A. Family

1. Give thanks for parents who can lead the family altar at this New Year's Eve. Pray that parents can also teach their children how to make good plans for the new year, and think of ways to glorify God and benefit others in all aspects of their lives.
2. Pray that the children will prepare well for the start of school next week, so that they can be ready to study and have the wisdom to prepare for the homework and exams when the school semester begins.

B. Church

1. Pray for the pastors who need to relocate, so that they have enough mental and physical strength to move into their new parsonages, and they can settle down as soon as possible so that they can devote themselves to the new church and its ministries. Pray also for the pastors' families who are arranging their children's school transfers, and for the children to adapt to their new environment.
2. Pray for the cooperation between the pastors and leaders of various churches, so that they can lead the church onwards to grow in unity. Pray that the leaders of the church will not only care about their own affairs/ministries, but can also help each other to overcome each other's difficulties, and work together as one.

C. Country

1. Pray to God for the 31 people who died at the Batang Kali landslide. Pray for His comfort to be upon the family members of the deceased, and give them the strength to go through this time of grief. Let us also give thanks for the efforts of the search and rescue team members, and that the search and rescue efforts are finally over.
2. Let us give thanks for the religious freedom that Sarawak has. Let us be grateful that because of the freedom of religion that we have, we are able to share the joy of Christmas with others this Christmas season. Pray that the Sarawak government can continue to protect the freedom of religion, and for the different ethnic groups in Sarawak to unite as one.

D. The world

1. United States: A powerful winter storm has swept across the United States. As of the 26th of December, at least 24 people have died and more casualties are expected. Pray that God will remember and bless the people in the United States, and may that the relevant authorities be given the wisdom to help the families that are facing this winter storm so that they can survive.
2. China: After the Chinese government relaxed the pandemic prevention measures, number of covid cases in the country has soared and continues to surge. Blood banks in many places in China are struggling to provide blood as supplies run low. The health authorities of many provinces and cities in China are predicting that the peak of this new round of pandemic will come at the end of December or January. The mass movement of the population caused by the arrival of the Spring Festival will also cause the pandemic situation to worsen. May God have mercy and grant the Chinese authorities the wisdom to implement the appropriate measures to reduce the infection rate as much as possible.

A. Keluarga

1. Doa kesyukuran buat ibu bapa yang dapat memimpin keluarga pada malam tahun baru ini. Kami juga berdoa agar ibu bapa dapat mengajar anak-anak mereka cara membuat perancangan yang baik untuk tahun baru, dan berfikir tentang cara memuliakan Tuhan dan memberi manfaat kepada orang lain dalam semua aspek kehidupan.
2. Doakan agar anak-anak dapat membuat persediaan awal persekolahan minggu hadapan, agar mereka dapat bersiap sedia untuk kembali ke sekolah dan mempunyai kebijaksanaan untuk menyiapkan kerja rumah dan peperiksaan apabila kembali ke sekolah.

B. Gereja

1. Berdoa untuk para pastor yang perlu berpindah, supaya mereka mempunyai kekuatan mental dan fizikal yang cukup untuk menetap dan menjaga rumah pastor, dan mereka boleh menetap secepat mungkin dan menumpukan diri mereka kepada pelayanan gereja yang baru. Kami juga berdoa untuk beberapa keluarga pastor yang perlu mengatur pemindahan dan penempatan sekolah anak-anak mereka, dan untuk penyesuaian anak-anak mereka dengan suasana persekitaran.
2. Berdoa untuk kerjasama ketua jemaah, pemimpin dan pendeta pelbagai gereja, supaya mereka dapat memimpin gereja untuk berkembang dalam kesatuan. Berdoalah agar para pemimpin gereja "bukan sahaja mengambil berat tentang hal mereka sendiri", tetapi dapat membantu satu sama lain, menjaga kesusahan masing-masing, dan bekerjasama sebagai seorang tukang untuk memimpin sepenuhnya di hadapan Tuhan.

C. Negara

1. Berdoa kepada Tuhan untuk kematian 31 orang akibat tanah runtuh Batang Kali, menghiburkan secara peribadi ahli keluarga, dan semoga mereka bertabah hati dalam mengharungi detik sedih ini. Bersyukur atas usaha anggota pasukan mencari dan menyelamat dan akhirnya selesai dengan baik.
2. Bersyukur dengan kebebasan beragama yang dimiliki negeri Sarawak. Dalam tempoh Krismas ini, kerana kebebasan beragama, orang bukan Kristian turut berkongsi kegembiraan Krismas dengan orang Kristian, yang menunjukkan kerajaan Sarawak pada masa ini melindungi kebebasan beragama. Berdoa agar kerajaan Sarawak dapat terus melindungi kebebasan beragama, dan kumpulan berbilang etnik dapat bersatu sebagai satu.

D. Dunia

1. Amerika Syarikat: Ribut musim sejuk yang kuat telah melanda Amerika Syarikat. Hari ini (ke-26) sekurang-kurangnya 24 orang telah mati, dan lebih ramai orang dijangka mati. Berdoa agar Tuhan mengingati dan memberkati Amerika Syarikat, dan pihak berkuasa yang berkenaan akan mempunyai kebijaksanaan untuk membantu keluarga yang menghadapi ribut musim sejuk, supaya mereka dapat bertahan dalam masa yang sukar ini.
2. China: Selepas kerajaan China melonggarkan langkah pencegahan wabak, keadaan wabak meningkat dan terus meningkat, dan tabung darah di banyak tempat di China juga huru-hara. Pihak berkuasa kesihatan di banyak wilayah dan bandar di China juga meramalkan bahawa kemuncak pusingan baharu wabak akan datang pada penghujung Disember atau Januari. Pengaliran penduduk yang disebabkan oleh kedatangan Pesta Musim Bunga juga akan menyebabkan keadaan wabak itu terus melambung tinggi. Semoga Allah merahmati dan memimpin pihak berkuasa China untuk mempunyai kebijaksanaan untuk merangka langkah-langkah yang sesuai untuk mengurangkan kadar jangkitan sebanyak mungkin.